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ZAMIESZKAJ NA PIĘKNYM 
OSIEDLU W GLIWICACH

BIURO SPRZEDAŻY NA TERENIE OSIEDLA:
ul. Kozielska (wjazd od ul. Łabędzkiej)
tel. 32 338 08 45, 609 537 141, 607 928 445
poniedziałek-piątek: 11–18, sobota 11–14

tel. 32 338 08 45  ul. Bojkowska 59c  44-100 Gliwice  www.radan.com.pl

Oferta obejmuje mieszkania o zróżnicowanej powierzchni, tj. 39 m2, 
46 m2, 55 m2, 57 m2, 63 m2, 73 m2, 77 m2, 85 m2, 92 m2 oraz 
105 m2.

Ceny mieszkań kształtują się od 4 890,00 zł brutto/m2.

Każdy budynek posiada windę, a w części podziemnej znajdują się 
miejsca parkingowe oraz pomieszczenia gospodarcze. Dodatkowo 
wzdłuż osiedla dostępne są miejsca postojowe naziemne wyłącznie 
dla gości mieszkańców. Pamiętaliśmy również o najmłodszych 
mieszkańcach osiedla, dla których wykonany został plac zabaw 
zlokalizowany w pobliżu fontanny, która jest motywem dekoracyjnym 
osiedla.

Do wykończenia budynków użyte zostały naturalne materiały takie 
jak granit przy wjazdach do garaży, drewno olchowe na elewacji oraz 
drewniane żaluzje przesuwne zamontowane na balkonach, które 
są dodatkowym elementem ozdobnym budynków, jednocześnie 
spełniających swoją podstawową funkcję. Elewacja budynków 
idealnie wkomponowana jest w otaczającą osiedle przyrodę oraz 
idealnie harmonizuje się z zaprojektowaną zielenią. 

Teren osiedla został ogrodzony, obsadzony ogromną ilością drzew, 
kwiatów oraz krzewów. Istnieje możliwość łączenia mieszkań w 
poziomie oraz wykończenie mieszkań pod klucz przez poleconych 
architektów wnętrz. W ofercie posiadamy również mieszkania 
pokazowe, których aranżacja z pewnością pomoże naszym 
przyszłym  klientom  wyposażyć  nowo  zakupione  mieszkania.

ZOSTAŃ NASZYM KOLEJNYM ZADOWOLONYM KLIENTEM

Osiedle Miasto Ogród zrealizowane jest w zie-
lonej części miasta u zbiegu ulic Kozielskiej i 
Łabędzkiej w Gliwicach. To nowoczesny kom-
pleks mieszkaniowy składający się z 3 budyn-
ków trzykondygnacyjnych mieszczących po 12 
mieszkań w każdym oraz 1-go budynku pięcio-
kondygnacyjnego - 2 klatkowego mieszczącego 
po 30 i 20 mieszkań w klatce.

Zaprosiliśmy przedstawicieli 
trzech głównych partii, Plat-
formy Obywatelskiej, Prawa 
i Sprawiedliwości i Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej. Nasi 
goście to młodzi, gliwiccy radni 
startujący w wyborach do par-
lamentu.

Po wstępie i odpowiedzi na 
pytania zadane przez redakto-
ra Marcina Króla, kandydaci 
zadawali sobie pytania na-
wzajem. Na odpowiedź mieli 
1 minutę. Trzeba przyznać, że 
atmosfera była niezwykle gorą-
ca, ale mimo sporych emocji, 
wszyscy to spotkanie posumo-
wali bardzo pozytywnie. 

Telewizyjny 
zapis całej 

debaty znaleźć 
można na stronie 
www.24gliwice.tv

Marcin Król (Gazeta Miejska): 

Skąd pomysł, żeby 
teraz wystartować w 
wyborach parlamen-

Debata Wyborcza

bowiązany, by w tym wyborach 
wystartować. 

Jarosław Wieczorek (PiS): Ka-
lendarz wyborczy jest jaki jest. 
W poprzednich kadencjach wy-
bory parlamentarne odbywały 
się po trzech latach kadencji 
samorządowej. W tej chwili po 
roku. Wydaje mi się, że pięć lat 
doświadczenia z Rady Miejskiej 
może być dobrze spożytkowane 

w polskim parlamencie. 

Dominik Dragon (PO): Moje 
powody są bardziej meryto-
ryczne. Chciałbym działać dla 
naszego regionu, a także dla 
naszego miasta, realizować 
pewne sprawy i załatwiać kon-
kretne problemy. Doświadcze-
nie, które zdobyłem w Radzie 
Miejskiej, a także dotychcza-
sowa działalność publiczna 

Pierwsza, i jak dotąd jedyna telewizyjna debata gliwickich kandydatów na 
posłów, kilka dni temu odbyła się w studiu 24gliwice i Gazety Miejskiej.

wystarczy, by spróbować sił w 
Sejmie. 

(...)
DD do MW: Niezwykle dyna-
micznie rozwija się Ruch Popar-
cia Palikota. Podgryza poparcie 
SLD i jest bardzo wyrazisty w 
kwestiach światopoglądowych 
– aborcji, in vitro, związków 
partnerskich. W jaki sposób 
chcecie się odróżnić od RPP?

MW: Myślę, że Palikot zabiera 
tyle samo głosów PO, co SLD. 
Sojusz Lewicy Demokratycznej 
to partia działająca najdłużej 
na polskiej scenie politycznej 
w ostatnim dwudziestoleciu. 
Mamy jednoznaczne zdanie w 
sprawach zapłodnienia in vitro, 
aborcji i związków partnerskich.  

MW do JW: Co pan sądzi na 
temat działalności funduszu 
kościelnego, IPN, czy warto wy-
dawać dziesiątki milionów na 
ich utrzymanie?

JW: Pytanie jest dość populi-
styczne i nacechowane agre-
sją. Od 1945 do 1989 roku 
kościół stracił gigantyczny 
majątek. Ten majątek został 
rozgrabiony przez socjalistycz-
ne władze. Komisja Majątkowa 
była niezbędna, aby przynaj-
mniej część z tego majątku zo-
stała odzyskana. 

MW: Ale wiemy, że przy pra-
cach komisji było wiele patolo-
gii i nadużyć....

JW: O tym może zadecydować 
sąd powszechny.

tarnych, skoro rok 
temu zdobyliście 
Panowie mandat 
radnych?
Marek Widuch (SLD): Wybory 
parlamentarne to najbardziej 
polityczne wyboru w naszym 
kraju. W moim przypadku, jako 
przewodniczący Rady Powiato-
wej SLD, czułem się niejako zo-

DD do JW: PiS zachowuje się 
jakby popierało chuligańskie 
wybryki stadionowe, czego do-
wodem było poręcznie pani po-
seł Kempy przed warszawskim 
sądem dla jednego z warszaw-
skich kibiców. Czy godzi się 
tak porządnym posłom takie 
zachowanie?

JW: Po pierwsze, nie wiem jaki 
to człowiek...

DD: Sąd poręczenia nie przyjął.

JW: Proszę zauważyć jedną 
rzecz. Nie można wrzucać ki-
biców do jednego worka. Pró-
bujecie to zrobić w sposób 
populistyczny, jednym hasłem 
- „jeżeli kilku bandytów zrobi 
coś niewłaściwego, najlepiej 
zamknąć stadiony w Polsce”. 
Mieliście cztery lata, by wpro-
wadzić odpowiednie systemy 
karty kibiców. 

Już w najbliższy czwartek 
na www.24gliwice.tv 
relacja z kolejnej debaty 
wyborczej. Tym razem 
do studia zaprosiliśmy... 
panie z mniej ekspono-
wanych miejsc na listach 
wyborczych. Zaproszenie 
skierowaliśmy do star-
tujących w wyborach 
parlamentarnych gliwic-
kich przedstawicielek 
Platformy Obywatelskiej, 
Prawa i Sprawiedliwości, 
Sojuszu Lewicy Demokra-
tycznej i Ruchu Palikota.


